
Dünya Kadınlar Kulüpler Şampiyonası Sona Erdi 

17-22 Aralık 2024 tarihlerinde Çin'in Hangzhou kentinde 17. kez düzenlenen Kadınlar Dünya 

Kulüpler şampiyonası geçtiğimiz pazar günü yapıla final maçı ile sona erdi. Bu yıl maalesef takımlarımız 

bu şampiyonaya katılamadı. Statü gereği her kıtadan 2, toplam 8 takımın katıldığı şampiyonaya  

Avrupadan  : Imoco Volley Conegliano (İtalya) ve Vero Volley Milano  (İtalya) 

Güney Amerikadan :  Dentil Praia Clube (Brezilya) ve Gerdau Minas (Brezilya)  

Asyadan  : NEC Red Rockets Kawasaki (Japonya) ve LP Bank Ninh Bình (Vietnam) 

Afikadan  : Zamalek SC  (Mısır) 

Ev Sahibi Statüsüyle : Tianjin Bohai Bank (Çin)   

Takımları katıldı. Çekişmeli geçen maçlar sonucunda  İtalyandan, Bizim Milli Takım Hocamız Daniele 

Santarelli ’nin de antrenörlüğünü yaptığı Imoco Volley Conegliano şampiyon oldu. Yazıma iki konu 

üzerinde durarak devam etmek istiyorum.  

Öncelikle bu şampiyonada biz neden yoktuk: 

Biz Daha önceki yıllarda Voleybolda kulüpler düzeyinde en üst şampiyonaya bazen bir bazen iki takımla 

katıldık ve dünya şampiyonu da olduk. 

Vakıfbank: 2013, 2014, 2016, 2017, 2018, 2021 ve 2022 yıllarında toplamda 7 defa şampiyon oldu. 

Eczacıbaşı: 2015 ve 2023 yıllarında şampiyon oldu. Toplamda 2 defa şampiyon oldu.  

Geçen yıl cev Kadınlar Şampiyonlar Ligi 8’li finallerine Fenerbahçe, Vakıfbank, Eczacıbaşı takımlarımızla 

katıldık. Ve finale kalamadık. Takımları yarı finalde Eczacıbaşı Conegliano’ya 3-2 (5. Seti 18-16 kaybetti) 

Fenerbahçe ise Vero Volley Milano’ya 3-1 kaybetti ve finali iki İtalyan takımı oynadı. Her şeye rağmen 

yine final oynayabilirdik fakat Fenerbahçe’nin geçen sezon Antrenörü olan Stefano Lavarini  seti 

alacakları pozisyonda ikili değişikliği yapmayı unuttuğu için set ve maç gitti. Bu yanlışlık lavarini’ninin 

sonunu getirdi ve ligde şampiyon olmasına rağmen sezon sonunda gönderildi.  

Önümüzdeki yıl Dünya Kulüpler Şampiyonasında Olabilecek miyiz? 

Bu yıl için İtalyan takımları açısından bir değerlendirme yapacak olursak; Conegliano bilerek yada 

şanslarından sezon başında Vakıfbank’ın ve dünyanın en iyi power smaçörlerinden sayılan 4 sezondur 

Vakıfbank’ta oynayan Gabriela Guimarães Vakıfbank’tan kopardı ve kendine transfer etti diğer yandan 

geçen yıl takımında oynayan  Kathryn Boden yol verdi. Kathryn Boden’i Eczacıbaşı aldı hiç maça 

çıkmadan sakatlandı. İlk yarı hiç oynamadı. Aynı şekilde ikinci smaçör olarak Çinli Zhu Thing’i transfer 

etti her ikisi de  çok iyi işler çıkartıyor.  

Diğer İtalyan takımı Vero Volley Milano ise daha önce Vakıfbankta da oynayan Paola Egonu üzerine 

kurulu oyunları ile başarılı olmaya çalışıyorlar 

Sonuç olarak İtalyan takımları başarı için her sezon gerekli tedbirleri alırken bizim kulüp takımlarımız 

günü kurtarmaya yönelik transferler yaparak sezona başladılar. İnşallah yanılırım fakat bu yılki Cev 

Kadınlar Şampiyonlar ligi finallerinde geçen yılki gibi hüsrana uğramayalım.  

Finallerde takımlarımızın başarılı olabilmeleri için Fenerbahçe’nin Çin’den Arin ayı getirmesi, 

Eczacıbaşı’nın da bir an önce Kathryn Boden iyileştirip maça çıkartması eğer olmuyorsa da finallere 

kadar yerine sağlam bir power smaçör alması gerekir. Vakıfbank’ın ise finallerde ne yapabileceğin kimse 

tahmin bile edemiyor. 

Bu haftaki yazımı burada sonlandırırken herkese sporla dolu günler diliyorum.  



 

https://www.noktagazetesi.com.tr/yazarlar/ahmet-san/italyan-kadin-voleybol-kuluplerinin-dogru-

stratejisi-uzerine-309769 


